



Referat fra møde 09.08.21	
Møde	Nors boldklubs håndboldudvalg
Deltagere	Camilla Amtoft Odde, Kristian Jensen, Susanne Sørensen, Karen Johansen Fraværende:
Tidspunkt	kl. 19.30 – 21:00
Sted	Nors møllevej 6, 7700 Thisted

Punkt	Emne	Referat	Ansvarlig/tid
1	<b>Status på sæson 20-21:</b> A: afslutning på sæson	Senior herrer har sommertrænet. Og spillet en enkelt trænings kamp. Det ser lovende ud for kommende sæson. Ungdoms spillere har overvejende spillet fodbold.  Multibanen er ikke brugbar som den er. Det er ret omkostnings rig at genetablere den. Sagen tages med i hovedbestyrelsen.	Karen
2	<b>Ungdoms afd.:</b> A: Hold næste sæson B: Trænere C: Ind og udmeldt spillere D: Aftalte aktiviteter E: Kurser til trænere	A) Der tilmeldes: 1 hold U11P – er ændret til 2 hold efter aftale med Kristian 1 Hold U13D – senere frameldt, da der ikke var spillere nok. 1 hold U15D – Desuden 3 senior hold 3.DH S1H S2D  B) Der er nu trænere på alle hold Senest er der kommet navn dametræner- Kristian Jensen.  C) Der mangler stadig mange opdateringer i forhold til Håndbold passet.  D: Opstarts event for ungdomshold. Fremsendt mail fra klubformand drøftes.	Karen  Susanne, Martin ØA og Kristian

		<p>Der nedsættes et udvalg der arbejder videre med eventen.</p> <p>Håndboldens dag 02.10 -  Håndbold karavane 02.09  Håndbold skole – uge 42  Kursus – 19/10</p> <p>Desuden er der uddelt tilbud på kurser til træner møde</p>	
3	<p><b>Spillermøde med Senior herrer:</b>  Tilbage melding ( Kristian og Karen)</p>	<p>Derfor afholdes digitalt møde 07.04 med alle. Her var spørgsmålet om man vil spille i Nors næste sæson og hvor stor trænings indsats man vil.</p> <p>Der drøftes træner emner.  Efterfølgende er der:  Tilbage melding vedr. indsats m.m. senest 14/4</p> <p>Afholdt fysisk møde i Parken 19/5 hvor træner emne deltager. Herefter besluttes strategi for kommende sæson.</p> <p>Konklusion Der er ansat træner Anders Heshe. Der påbegyndes sommertræning  Der er lavet op salg til Tidende og Nordjyske.</p>	
4	<p><b>Udvalget:</b>  Arbejdes opgaver  Opgavekort  Nye medlemmer</p>	<p>UDSAT TIL NÆSTE MØDE</p>	
5	<p><b>Næste sæson:</b>  A: Kontingent – ændringer???  B: Trænere – se sidste referat  C: Bambusa penge til holdene  D: Budget</p>	<p>A) Alle ungdomshold får kompensation for sidste års kontingent når de betaler i år.</p> <p>B) Der indkaldes til trænermøde 12/8 med følgende dagsorden:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Træningstider</li> <li>○ Opstarts event</li> <li>○ Kurser</li> <li>○ Tilmelding /række</li> <li>○ Børneattester</li> <li>○ Kontingent rabat</li> <li>○ OBS punkter for div gebyr.</li> </ul> <p>C) Der orienteres om Bambusa penge til holdene. Der kommer ny omgang i sept.-okt.</p> <p>D) Budget drøftet</p>	
6	<p><b>Nyt fra</b></p>		

	<p>A: Formanden  Ensretning for Håndbold/ fodbold  Kontingent næste år</p> <p>Netværksmøde 24.03.21  Kredsgeneral forsamling 22.06.21  Hånd Office - opdatering  Tilbage melding vedr. multibanen</p>	<p>UDSAT TIL NÆSTE MØDE</p> <p>Der orienteres fra netværksmøde og kredsgeneral forsamling.  Håndoffice er blevet opdateret og der er nu brug for at alle bliver registreret rigtig.  Det vil koste mellem 400.000 og 600.000kr at genetablere banen. KJ arbejder videre med sagen.</p>	
7	<p><b>Evt.</b></p> <p><b>Punkter til næste møde:</b></p>	<p>Der orienteres om etablering af MTB spor på Vendbjerg.</p>	